
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

         Θεσσαλονίκη, 20/04/2021 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
 
ΘΕΜΑ: «Αιτήματα του κτηνοτροφικού Συλλόγου του Δήμου Τυρνάβου» 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση που λάβαμε από κτηνοτρόφους του Τυρνάβου και σύμφωνα 
με ανάρτηση σε τοπικές ιστοσελίδες του διαδικτύου, οι εν λόγω εκθέτουν μια σειρά από 
ζητήματα, εν είδει αιτημάτων τους προς την Πολιτεία. Πρωτεύον ζήτημα είναι η 
πληρωμή της Ενιαίας Ενίσχυσης (Βασική και Πρασίνισμα), κατά την οποία διαδικασία, 
συνήθως, τους πιστώνονται λιγότερα χρήματα, τους παρακρατούνται μεγάλα ποσά 
επιδοτήσεων και δεν γνωρίζουν, τι ακριβώς δικαιούνται, πόσα ακριβώς θα πρέπει να 
τους επιστραφούν και πότε. Ως δευτερεύον θέμα, αναδεικνύεται το ζήτημα της ανόδου 
των τιμών των ζωοτροφών, με μεσοσταθμιστική αύξηση 30%-40% από τον Δεκέμβριο 
του 2020, με αποτέλεσμα, να εξανεμίζεται η μικρή αύξηση (10%) που καρπώθηκαν στις 
τιμές του γάλατος. Ένα εξίσου σημαντικό ζήτημα που μας εξέθεσαν στην ανωτέρω 
ενημέρωση είναι και η αιτηθείσα συνδεδεμένη ενίσχυση στο αιγοπρόβειο κρέας, την 
οποία αιτούνται να τους αποδοθεί νωρίτερα, προκειμένου να αποκτήσουν την 
απαραίτητη ρευστότητα. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε να διευθετήσετε τα ανωτέρω συσσωρευμένα προβλήματα του 
κτηνοτροφικού κλάδου, τα οποία προκαλούν στους κτηνοτρόφους τεράστια οικονομική 
ζημία, όπως εκτίθενται στην παρούσα από τον Κτηνοτροφικό Σύλλογο του Δήμου 
Τυρνάβου, επιπρόσθετα δρομολογώντας υπέρ των άνω κτηνοτρόφων μια οικονομική 
ενίσχυση «De minimis», που έχει να δοθεί στον συγκεκριμένο κλάδο από το 2018; 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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